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لـــــــة ســـا ر

دكتــور / هيثم بــن عبدالله العودان

الشريك المؤسس

لنــا  اولــى  كخطــوة  للصناعــة  المركبــة  المــواد  شــركة  انشــاء  تــم  نعمتــه  و  اللــه  مــن  بحمــد 
فــي  نشــاطنا  حيــث ســيركز  الصناعيــة،  الســعودية  العربيــة  المملكــة  نهضــة  فــي  للمشــاركة 
مجــال المــوا دالمركبــة ابتــداءا مــن الخشــب المعالج مــن خامات النخيل و المواد البلاســتيكية 
ــن فــي  ــأن نكــون مشــاركين فعالي ــى ب ــة، و نتمن ــم المجــالات الاخــرى للمــواد المركب و مــن ث
المركبــة. المــواد  مجــال  فــي  التقنيــة  نقــل  و  الســعوديه  العربيــة  الممكلــة  صناعــة   تطويــر 

ودمتم...



Message

Dr. Haytham Abdullah AlOdan 
Founder & Partner

With the grace of Allah and His blessings, the  Material Composite 
Company has been established as our initial step to contribute to the 
industrial advancement of the Kingdom of Saudi Arabia. Our focus will 
be on composite materials, starting with processed wood from palm tree 
materials, plastic materials, and expanding into other areas of composite 
materials. We hope to be active participants in the development of the 
industrial sector in the Kingdom of Saudi Arabia and contribute to the 
transfer of technology in the field of composite materials.

Best regards,



مـــن نحــــن
ترخيــص  و   1010669348 رقــم  تجــاري  بســجل  للصناعــة  المركبــة  المــواد  شــركة  تأسســت 
والإســتدامة  الجــودة  فــي  التفانــي  مــن  قويــة  أســس  علــى   451101128950 رقــم  صناعــي 
الحديــث مــن منتجــات مصنعــة مــن مــواد صديقــة  الســوق  إحتياجــات  تلبيــة  التركيــز علــى  مــع 
للبيئــة ومــواد أوليــة محليــة و بأعلــى جــودة للخامــات المُســتخدمة، وكانــت بدايتنــا فــي عــام 
التطــور  ومواكبــة  المُتغيــرة  الســوق  تحديــات  بمواجهــة  الســعودية  العربيــة  بالمملكــة   2020
فعالــة  حلــول  لتقديــم  المُتجــدد  المُبتكــر  وأســلوبنا  واســعة  خبــرة  مــن  لدينــا  بمــا  المُســتمر 
ومتطــورة فــي صناعــة المــواد المركبــة المُتعــددة الإســتخدامات. كمــا إننــا شــركة مُتخصصــة 
فــي هــذه الصناعــات ولدينــا مصنعنــا الخــاص بالهيئــة الســعودية للمــدن الصناعيــة و مناطــق 
التقنيــة مــدن بالخــرج .نحــن نهتــم بجــودة وتفاصيــل المنتــج مــع كل مرحلــة مــن مراحــل عمليــة 
عالــي  المحترفيــن وذوي مســتوي  الفنييــن  و  المهندســين  مــن  نخبــة  بإشــراف  الإنتــاج، وهــذا 
مــن الخبــرة والمهــارات العمليــة لضمــان التصميــم الجيــد ، الجــودة العاليــة، القيمــة المضافــة 
المُســتخدمة  بالخامــات  إلــى إهتمامنــا  التقنيــة. بالإضافــة  الجوانــب  ، والتركيــز علــى  , الســرعة 
التــي تتماشــى مــع معاييــر الصحــة والســامة والمواصفــات  الكبــرى  التجاريــة  ذات العلامــات 
 ISO 9001:2015 , ISO 14001:2015 , ISO الأيــزو  شــهادات  علــى  وحصولنــا  العالميــة، 

فــي عملنــا وجــودة منتجاتنــا. لتميزنــا  الجــودة  فــي    45001:2018



Who We Are
The  Material Composite Company was established with Commercial 
Registration Number 1010669348 and Industrial License Number 
451101128950, built on strong foundations of dedication to quality and 
sustainability. Our focus is on meeting the modern market’s needs with 
products manufactured from eco-friendly and locally sourced raw materials 
of the highest quality. Our journey began in 2020 in the Kingdom of Saudi 
Arabia, facing the challenges of the evolving market and keeping pace 
with continuous development. Leveraging our extensive experience and 
innovative approach, we provide effective and advanced solutions in the 
production of versatile composite materials.
As a specialized company in these industries, we have our own factory 
within the Saudi Industrial Cities and Technology Zones( MODON) in Al-Kharj. 
We prioritize product quality and details at each stage of the production 
process. Our team of professional engineers and technicians, with high 
levels of expertise and practical skills, ensures good design, high quality, 
added value, speed, and technical focus.
Additionally, we are committed to using top-brand materials that align with 
health and safety standards and global specifications. We have obtained ISO 
9001:2015, ISO 14001:2015, and ISO 45001:2018 certifications for quality, 
distinguishing us in our work and the quality of our products.



يــتـنــــــا ؤ ر

مهمتـنــــــا

ــا بتقديــم حلــولًا فعالــة ومُســتدامة فــي مجــال  ــار الأول لعملائن ــا نســعى إلــى أن نكــون الخي إنن
ــم نحــو المســتقبل والاســتعداد ,و المشــاركة  بتحقيــق  ــا الدائ ــة، وتطلعن صناعــة المــواد المركب

 2030 رؤيــة المملكــة 

المركبــة  المــواد  صناعــة  مجــال  فــي  ومبتكــرة  متطــورة  حلــول  تقديــم  فــي  مهمتنــا  تتلخــص 
الصناعيــة، وأن تُلبــي منتجاتنــا احتياجــات عملائنــا تمامًــا مثــل توقعاتهــم والتصنيــع بممارســات 

للبيئــة. صديقــة 



Our Vision

Our Mission

We strive to be the first choice for our customers by providing effective and 
sustainable solutions in the field of composite materials manufacturing. 
Our constant aspiration towards the future, preparedness, and commitment 
to contributing to the realization of the Kingdom’s Vision 2030.

Our mission is to deliver advanced and innovative solutions in the industrial 
field of composite materials. Our products aim to completely meet the 
needs and expectations of our customers, while manufacturing with 
environmentally friendly practices



قـيـمـنــــــــا
إن التزامنــا بقيمنــا هــو أســاس تميزنــا وأخلاقنــا فــي جميــع تعاملاتنــا وينعكــس أثــره المتميــز 

علــى جميــع أنشــطتنا، وتتمثــل هــذه القيــم فــي:

الجــودة الفائقــة

القيمــة المضافــة

الابتــكار والتطويــر

الشــراكة الفعالــة

تعزيــز بيئــة العمــل

الشــفافية والنزاهــة



Our Values
Our commitment to our values is the foundation of our excellence and 
ethics in all our dealings, with its distinctive impact reflected across all our 
activities. These values are represented by:

Superior Quality

Added Value

Innovation and Development

Effective Partnership

Fostering a Positive Work Environment

Transparency and Integrity



تنــا منتجا
:WPCارضيات خارجية -Decking Profiles WPC

لتصنيــع  الجــودة  وعاليــة  المُناســبة  للمــواد  الدقيــق  بالاختيــار  تبــدأ  لدينــا  التصنيــع  عمليــة  إن 
وضمــان  الدقــة،  مــن  مســتوى  أعلــى  وعلــى  مُميــزة  بطريقــة   WPC المُركــب  الخشــب  ألــواح 
الشــكل  وتصميــم  لديهــا  الانــزلاق  مقاومــة  وتعزيــز  المُتغيــرة  الجويــة  للعوامــل  مقاومتهــا 
الجمالــي  المظهــر  تُحقــق  بصريــة  جاذبيــة  ذات  بتصميمــات  العميــل  رغبــة  حســب  المطلــوب 
المــواد  إننــا فــي شــركة  تبــدو بشــكل أفضــل، كمــا  الخارجيــة ممــا يجعــل مســاحتك  للأرضيــات 
والتقنيــة  الحديثــة  التكنولوجيــا  علــى  الاعتمــاد  كل  نعتمــد  الخــاص  مصنعنــا  وداخــل  المركبــة 

عملائنــا. توقعــات  يفــوق  التصميــم  فــي  مُميــز  أســلوب  مــع  المتطــورة 

Model 2-Layer Decking

Section

width 150mm, 200mm

thickness 25mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray, White

Patterns Wood, Lines, Plain



Our Products
Decking Profiles WPC - Outdoor WPC Flooring:

Our manufacturing process begins with the meticulous selection of 
suitable, high-quality materials to produce WPC (Wood Plastic Composite) 
decking panels. This is done in a distinctive manner with the highest level of 
precision, ensuring resistance to changing weather conditions. We enhance 
slip resistance and design the desired shape according to the customer’s 
preferences, creating visually appealing designs that enhance the aesthetic 
appearance of outdoor flooring. At the Composite Materials Industry 
Company, we rely on cutting-edge technology and advanced techniques 
within our dedicated factory, incorporating a unique design approach that 
exceeds our customers’ expectations.

Model 2-Layer Decking

Section

width 150mm, 200mm

thickness 25mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray, White

Patterns Wood, Lines, Plain



:WPC تكسيات الخارجية – Cladding Profile
تتضمــن الخطــوة الأول فــي صناعــة المــواد المركبــة لدينــا باختيــار المــواد ذات جــودة عاليــة 
   PE والمُناســبة لتصنيــع المنتــج والتــي تشــمل المــواد المختلفــة مــن خامــات النخيــل و مــواد 
الادائيــة  و  التماســك  لزيــادة  البيئــة  صديقــة  الاضافيــة  المــواد  مــن  العديــد  الــى  بالاضافــة 
القطــع  آلات  خــال  مــن  المُختــارة  المــواد  معالجــة  ذلــك  بعــد  يتــم  بنــا.  الخاصــة  للمنتجــات 
المطلــوب ومــن  الشــكل  داخــل قالــب لإنشــاء  المــادة  علــى دفــع  تعمــل  والتــي  التشــكيل  أو 
تشــكيل  وبمجــرد  الخارجــي،  المظهــر  لتحقيــق  البكــرات  مــن  سلســلة  خــال  المــادة  لــف  ثــم 
ملــف الكســوة يتــم تقطيعــه إلــى أطــوال مُحــددة وفقًــا لمتطلبــات المشــروع، وذلــك بإشــراف 
فــي  التوحيــد  يمنــح  الــذي  الدقيــق  القطــع  لضمــان  المجــال  هــذا  فــي  محترفيــن  متخصصيــن 
وتحقيــق  التــآكل  ومقاومــة  المتانــة  لتعزيــز  الســطحية  للمعالجــة  والخضــوع  النهائــي  المنتــج 

للمنتــج. الجماليــة  الجوانــب 

Model 2-Layer Cladding

Section

width 150mm, 200mm

thickness 21mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray, White

Pattern Wood, Lines, Plain



Model 2-Layer Cladding

Section

width  200mm

thickness 26mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray, White

Pattern Wood, Lines, Plain

Cladding Profile – WPC External Coverings:
The first step in our composite materials manufacturing involves selecting high-
quality and suitable materials, including various palm materials, PE (Polyethylene), 
and several other environmentally friendly additives to enhance the cohesion and 
performance of our products.
Next, the selected materials undergo processing through cutting or shaping 
machines, pushing the material into a mold to create the desired shape. The material 
is then rolled through a series of rollers to achieve the external appearance. 
Once the cladding profile is formed, it is cut into specified lengths according to 
project requirements, all under the supervision of specialized professionals in 
this field. This ensures precise cutting for uniformity in the final product. The 
cladding profiles undergo surface treatment to enhance durability and resistance 
to corrosion, achieving both functional and aesthetic aspects of the product.



Pergola Columns –أعمدة البرجولا:

تشــمل  وذلــك  للتصنيــع  المختــارة  المــواد  بتحضيــر  البدايــة  فــي  المُتخصــص  فريقنــا  يقــوم 
ــاف  ــع الألي ــة والتاكــد مــن ان جمي ــل بالأطــوال و الاحجــام المطلوب قطــع وطحــن خامــات النخي
المُســتخدمة جاهــزة للتشــكيل، ومــن ثــم إذا كانــت هــذه الأعمــدة تحتــوي علــى عناصــر زخرفيــة 
أو تفاصيــل معقــدة يتــم إضافــة ذلــك فــي مراحــل التصنيــع والتــي تشــمل “نحــت، نقــش، أو ربــط 
التشــطيبات الســطحية  يتــم تطبيــق  مكونــات إضافيــة لتعزيــز المظهــر الجمالــي”، وبعــد ذلــك 
ــز المظهــر الخارجــي ومتانــة الأعمــدة، ومــع كافــة تنفيــذ التدابيــر هــذه فــي جميــع مراحــل  لتعزي
التصنيــع لا نغفــل مراقبــة الجــودة خــال عمليــة التصنيــع وفحــص الأعمــدة للتأكــد مــن دقــة 

الأبعــاد والســامة الهيكليــة وجــودة التشــطيب.

Model Single layer

Section

Dimensions 50mmX150mm, 150mmX150mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray

Patterns Wood, Lines, Plain



Pergola Columns :

Our specialized team begins by preparing the selected materials for manufacturing, 
which includes cutting and milling palm materials to the required lengths and 
sizes. We ensure that all fibers used are ready for shaping. If the pergola columns 
include decorative elements or intricate details, these are added during the 
manufacturing stages, involving sculpting, engraving, or attaching additional 
components to enhance the aesthetic appearance.
Following this, surface finishes are applied to enhance the external appearance 
and durability of the columns. With all these measures implemented at every stage 
of manufacturing, we do not overlook quality control. We conduct inspections 
throughout the manufacturing process, examining the columns to ensure 
dimensional accuracy, structural safety, and the quality of the finish.

Model Single layer

Section

Dimensions 50mmX150mm, 150mmX150mm

surface Wooden, lines, clear

ingredients Wood particles, PE polymer, functional additives

Colors Brown, Gray

Patterns Wood, Lines, Plain



PVC Foam Boards – ألواح بي في سي:

PVC و عــدة مــواد اضافيــة ذات  يتــم تصنيــع هــذا المنتــج عــن طريــق خلــط مــواد مختلفــة مثــل 
ويمكــن  والكاديــوم  والباريــوم  الرصــاص  مــن  خاليــة  و  للبيئــة  غيــر ســامة وصديقــة  عالــي  اداء 
لمقاومتــة  الداخليــة  والديكــورات  للخشــب  بديــاً ممتــازًا  المنتــج  هــذا  ويُعــد  تدويرهــا،  إعــادة 
العاليــة للمــاء او النمــل الابيــض والتــي لا تحتــاج إلــى صيانــة كثيــرة ومقاومــة للتعفــن وذات 

الداخلــي والخارجــي. الديكــور  الكثافــة مثاليــة لأعمــال  الــوزن منخفضــة  قطــع خفيفــة 

Model Thickness Dimensions Density Material

3 Layers 5mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 8mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 12mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 15mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 18mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 20mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 25mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

  Colors & 
Texture    Paint, Laminated, Engraved



PVC Foam Boards:

This product is manufactured by blending various materials such as PVC, 
along with several high-performance, non-toxic, environmentally friendly 
additives. It is lead-free, barium-free, cadmium-free, and recyclable. This 
product serves as an excellent alternative to wood and interior decorations 
due to its high resistance to water, termites, and low maintenance 
requirements. It is also resistant to decay and features lightweight, low-
density pieces, making it ideal for both interior and exterior decorative 
applications.

Model Thickness Dimensions Density Material

3 Layers 5mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 8mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 12mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 15mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 18mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 20mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

3 Layers 25mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 PVC based

  Colors & 
Texture    Paint, Laminated, Engraved



Model Thickness Dimensions Density Material

3 Layers 5mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 8mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 12mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 15mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 18mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 20mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 25mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

  Colors & 
Texture    Paint, Laminated, Engraved

: WPC  ألواح الدبليو بي سي- WPC Foam Boards
لأداء طويــل الأمــد ســواء كنــت تســعى إلــى إنشــاء لمســات معماريــة مذهلــة أو ديكــور داخلــي 
WPC لدينــا تُحقــق لــك جميــع المزايــا الســابقة  أنيــق أو قطــع أثــاث متينــة، فــإن ألــوح خشــب 
لدقــة الصنــع واســتخدام أفضــل الخامــات المُســتخدمة للصناعــة وأعلاهــا جــودة وذات متانــة 
بالإضافــة  مُتغيــرة،  أي ظــروف مناخيــة  تحــت  الاســتدامة  لتحقيــق قيمــة  للرطوبــة  ومقاومــة 
مُتعــددة  بإنتــاج منتــج ذات قيمــة تشــغيلية عاليــة  الدقــة  المُتخصــص فائــق  أداء فريقنــا  إلــى 

الاســتخدامات.



WPC Foam Boards :
For long-lasting performance, whether you are aiming to create stunning 
architectural accents, elegant interior decor, or durable furniture pieces, 
our WPC (Wood Plastic Composite) foam boards offer all the advantages of 
precision manufacturing and the use of the finest materials in the industry. 
They are of the highest quality, durable, and moisture-resistant, ensuring 
sustainability in varying climatic conditions. Additionally, our specialized 
team ensures precise production, resulting in a versatile, high-performance 
product with multiple applications.

Model Thickness Dimensions Density Material

3 Layers 5mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 8mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 12mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 15mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 18mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 20mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

3 Layers 25mm 1.22mX2.44m 0.4,0.6,0.8 WPC based

  Colors & 
Texture    Paint, Laminated, Engraved



: WPC Doors
 WPC بــي ســي  الدبليــو  أبــواب  الخبــرة مــا تكفــي لصناعــة  العمــل لدينــا مــن  لــدى فريــق  إنــه 
الســوق  ومتطلبــات  عمــاء  احتياجــات  تُلبــي  مُتميــزة  تقنيــة  ومزايــا  عالميــة  جــودة  بمعاييــر 
ــق النجــاح  ــع فائقــة وتحقي ــج بدقــة صن ــم منت ــة لتقدي ــة عالي ــع بمرون ــا يتمت ــتغيرة، وإن فريقن المُـ
بمتانــة  يتميــز  الأبــواب  مــن  النــوع  هــذا  وإن  عالــي،  بمســتوى  بأعمالنــا  الارتقــاء  مــع  المرجــو 

تنافســية. وأســعار  عاليــة 

 Door Cross 
Section

Frame Cross 
Section

Accessories 
cross section

Section 1000mmX40mm

surface Laminated, without lamination, Engraved

ingredients Wood particles, PVC polymer, functional additives

Colors & 
Texture Many colors and patterns, Engraved



WPC Doors :
Our experienced team is well-equipped to manufacture WPC (Wood Plastic 
Composite) doors with international quality standards and distinctive 
technological features that meet the needs of customers and the evolving 
market requirements. Our team possesses high flexibility to deliver 
precisely crafted products, achieving the desired success by elevating our 
work to a high level. These doors are known for their high durability and 
competitive pricing.

 Door Cross 
Section

Frame Cross 
Section

Accessories 
cross section

Section 1000mmX40mm

surface Laminated, without lamination, Engraved

ingredients Wood particles, PVC polymer, functional additives

Colors & 
Texture Many colors and patterns, Engraved



سياسة الجودة:
لأننــا نتطلــع فــي شــركة المــواد المركبــة للصناعــة إلــى أن نكــون رائديــن فــي هــذا المجــال فإننــا 
نلتــزم بتحقيــق أعلــى معاييــر الجــودة فــي جميــع منتجاتنــا، وهــذا لتفهمنــا العميــق لاحتياجــات 
ــة  ــق الكفــاءة وتلبي ــكار فــي تحقي ــة والابت ــات الحديث ــى التقني ــا وبالاعتمــاد عل وتوقعــات عملائن
 –  9001( الجــودة  فــي  الأيــزو  علــى شــهادة  حاصليــن  إننــا  كمــا  المُتغيــرة،  الســوق  متطلبــات 
لدعــم  نســاند ســابك  برنامــج  مــن  تخرجهــا  تــم  الشــركة  ان  الــى  بالاضافــة   )45001  – 14001
باعلــى  التزامــه  و  العمــل  فريــق  عمــل  طريقــة  علــى  كبيــر  بشــكل  اثــر  والــذي  الاعمــال  رواد 

والجــودة. الحوكمــة  معاييــر 



Quality Policy:
As we aspire at Composite Materials Industry Company to be leaders in this 
field, we are committed to achieving the highest quality standards in all 
our products. This commitment stems from our deep understanding of the 
needs and expectations of our customers. We rely on modern technologies 
and innovation to achieve efficiency and meet the changing requirements 
of the market.
We have obtained ISO certifications for Quality (ISO 9001), Environmental 
Management (ISO 14001), and Occupational Health and Safety (ISO 
45001). Additionally, our company has graduated from the SABIC Nusaned 
Entrepreneurship Support Program, which has significantly influenced the 
work approach of our team and their commitment to the highest standards 
of governance and quality.



معايير الصحة والسلامة والبيئة:
للمخاطــر  دوريًــا  تقييمًــا  دائمًــا  نُجــري  لدينــا  العامليــن  وســامة  العــام  الأمــن  علــى  للحفــاظ 
آمنــة وصحيــة، وهــذا  بيئــة  للحــد منهــا وتوفيــر  اللازمــة  الإجــراءات  العمــل ونتخــذ  فــي مــكان 
الكامــل  فهمهــم  لضمــان  لدينــا  للموظفيــن  مســتمرة  تدريــب  برامــج  تقديــم  خــال  مــن  يتــم 
اللازمــة  الســامة  معــدات  وصيانــة  توفيــر  مــع  المخاطــر  مــن  والوقايــة  الأمنيــة  للإجــراءات 
موظفينــا،  بيــن  العامــة  الصحــة  لتعزيــز  الدائــم  والســعي  المخاطــر،  مــن  الوقايــة  وأدوات 
أي  تُســبب  لا  والتــي  للبيئــة  الصديقــة  الخامــات  أجــود  مــن  مــواد  اســتخدامنا  إلــى  بالإضافــة 

بيئــي. تلــوث  أو  ضــرر 



Health, Safety, and Environmental Standards:
To maintain public safety and the well-being of our employees, we regularly 
conduct risk assessments in the workplace. We take necessary measures to 
mitigate risks and provide a safe and healthy environment. This is achieved 
through ongoing training programs for our staff to ensure their complete 
understanding of safety procedures and risk prevention. We also provide 
and maintain necessary safety equipment and tools, continually strive 
to enhance the overall health of our employees, and use materials made 
from the finest environmentally friendly sources that do not cause harm or 
environmental pollution.
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S t r e e t  2 6  -  S a u d i  I n d u s t r i a l  C i t i e s  a n d 
Technology Zones Authority (MODON) in Al-Kharj


